
 

 

Referat bestyrelsesmøde onsdag den 21. august 2024 kl. 19.00 
Sted: Blåbærvej 56: 
 
Til stede: Aksel, Søren K, KirstenP, KirstenR, Leif, Hans og Torben. 
 
1. Godkendelse af referat af møde 7. april 2024 

- Referat godkendt. 
 
2. Veje ved Leif 

- Alle grusveje er repareret. 

- Grusvejene på sydsiden bliver høvlet 2025. Helst før påske. 

- Beskæring af bevoksning langs vejene er den enkelte grundejers ansvar. 
Foreningen har påtaget sig opgaven for så vidt angår det at sikre et frit 
vejrum. Der er imidlertid problemer en del steder, hvor store træer rager ud 
over rabatten. 

- Det aftaltes, at næste år informeres de grundejere, som har træer, der ikke 
kan beskæres uden det vil give problemer. Grundejeren må så selv sørge for 
beskæring, alternativt acceptere vores beskæring. Klaus skal informeres, hvor 
tæt der skal beskæres. 

- 20 km vejskilte opsættes med samme placering som skiltet på Enebærvej, 
men bliver lidt højere. Klaus Kristiansen er sat på opgaven. 

- Der indhentes tilbud på Duratex til første del af Rønnebærvej. Skal først 
gennemføres næste år. 

- Vejsten er blevet malet igen i år. 

- Torben mente, at der allerede er problemer med asfalten på Brombærvej. 
Sagen undersøges. 

- Den nye belægning på Brombærvej giver problemer med for hurtig kørsel 
(den fine belægning frister). Samtidig er den sårbar for kørsel med store 
vogne, som for eksempel skraldebiler, som kan beskadige asfalten tæt på 
rabatterne. 

- De gamle veje er ikke lige så sårbare ved overgang fra asfalt til rabat over for 
tung trafik som den nyasfalterede Brombærvej. Det overvejes derfor, om vi 
skal ændre den nuværende plan med ny asfalt a la Brombærvej til grundig 
udbedring af gamle asfaltveje. Der afholdes derfor møde med vores 
asfaltfirma. Fra foreningen deltager Leif, Hans og Torben. 

 
3. Grøfter ved Hans / Aksel 

- Rørene mellem de tre pumpebrønde skal fores med plastrør. Det er tidligere 
vedtaget, og udgiften er medtaget i det reviderede budget for 2024. Der 
afholdes møde med ElectroCare om at få arbejdet sat i gang. Fra foreningen 
deltager Hans, Torben og Aksel. 

 



 

 

- Den rørlagte grøft mellem grøften langs Blåbærvej og grøften langs Soldalen 
gav problemer i vinter. Derfor skal der foretages en fotoinspektion i år. 

- Fjernelse af ”dæmningen” ved Koglevej 37 skal drøftes med grøftelaget: 
Sortspættevej. Foreningens krav er fordeling af udgifterne til at holde udløbet 
ved Kattegat åbent. 

- Der skal tilladelse fra grundejerforeningen til at pumpe vand til grøfterne i 
forbindelse med byggeri. Er der tale om overfladevand, skal kommunen også 
give tilladelse. 

- Grøfterne fungerer. De store regnskyl har ikke givet problemer. 

- Søren mente dog, at der er for mange blade i grøften langs Soldalen, hvilket 
hindrer et godt flow. Det undersøges. 

- Vedligeholdelse af dige ved Hov vig. Det undersøges, hvad det indebærer. 
 
4. Økonomi ved SørenK  

- Status pr dd. Alle grundejere har betalt kontingent. 

- Forventet udfald for 2024. Når regningerne er betalt, så balancerer budgettet 
nogenlunde. 

- Vejene skal gennemgås med en tættekam for at finde de steder, hvor der skal 
repareres. 

 
5. Øvrige sager 

- Gennemgang af referat af generalforsamling 

- Afvandingslag (hvis nyt) - ikke noget nyt. 

- Tranebærvej 32 (hvis nyt) - ikke noget nyt. 

- Kystsikring (Hov Vig projekt) (hvis nyt) - ikke noget nyt. 

- Affaldsbeholdere i rabatten!! 

- FSNR 

• Spørgeskema angående vand på grunden samles og sendes videre til 
FSNR. 

• Forlystelsespark Danmarks midtpunkt. Vi blander os ikke, og sender ikke 
noget ud. 

 
6. Eventuelt 

- Leif foreslår, at der udarbejdes en velkomstpjece, som udsendes sammen 
med Jagtborg-bogen til nye medlemmer 

Referent: Kirsten R 


